RUEL
4TH WALL WORLD TOUR 2023
Presale available from 8TH March 2023 10am local
Tickets on sale to the general public from 10am local Friday 10th March 

Flagrant Artist Management, WME and DreamHaus are excited to announce that five-time platinum artist Ruel will be touring Germany in September 2023. The hugely anticipated tour will see the Australian trailblazer light up stages across the country in his first national tour in over 3 years, hot off the release of his debut album 4TH WALL, OUT NOW.

Ruel is both a seasoned international performer and a record-breaking musician for tomorrow's generation. Since making his debut in 2017 when he was just fourteen, the London-born, Sydney raised artist has fast become one of his generation’s most influential musicians, now sitting with over 2 billion global streams.
 
It comes as no surprise that Ruel has caught the attention of the industry’s most respected individuals, with icon Elton John and musical tastemaker Zane Lowe, both championing his career developments. Alongside three sold-out world tours, Ruel has shared stages with Khalid, and Shawn Mendes, played Tyler, the Creator’s Camp Flog Gnaw festival, and released collaborations with Denzel Curry, JVKE, and Omar Apollo.
 
This summer will see Ruel bring his long-awaited debut album, 4TH WALL, to stages across Germany. The album, executively produced by M-Phazes (Khalid, Noah Cyrus, Remi Wolf), was originally heading down a Pop/R&B lane, however, the pandemic acted as a major personal and professional catalyst for Ruel. His matured identity galvanized his decision to forge his own creative direction and played a vital part in expanding his musical horizons. As a result, 4TH WALL evokes a matured sound and elevated lyricism, bending between euphoric and contemplative realms of pop. 

Now, three EPs deep (READY, FREE TIME and BRIGHT LIGHTS, RED EYES), the time is well and truly nigh for 4TH WALL to take flight. Ruel is ready to reignite his position as one of the world's most exciting artists when he takes to stages across the country in September for these all ages shows. With three sold-out world tours already to his name, fans are encouraged to jump on tickets quickly when they go on sale from 10am local Friday 10 March.






German:

RUEL
4TH WALL WELTTOURNEE 2023
Presale Tickets  verfügbar ab 08. März 2023 um 10:00 Uhr 
Tickets on sale ab 10. März 2023 um 10:00 Uhr 


Flagrant Artist Management, WME und DreamHaus freuen sich, bekannt zu geben, dass der fünffache Platin-Künstler Ruel im September 2023 durch Deutschland touren wird. Die mit Spannung erwartete Tournee wird den australischen Wegbereiter auf seiner ersten nationalen Tournee nach über 3 Jahren auf den Bühnen von Deutschland, kurz nach der Veröffentlichung seines Debütalbums 4TH WALL, zeigen.

Ruel ist sowohl ein erfahrener internationaler Performer als auch ein rekordverdächtiger Musiker für die Generation von morgen. Seit seinem Debüt im Jahr 2017, als er gerade einmal vierzehn Jahre alt war, hat sich der in London geborene und in Sydney aufgewachsene Künstler schnell zu einem der einflussreichsten Musiker seiner Generation entwickelt und kann mittlerweile über 2 Milliarden globale Streams vorweisen.
 
Es ist keine Überraschung, dass Ruel die Aufmerksamkeit der angesehensten Persönlichkeiten der Branche auf sich gezogen hat: Sowohl die Ikone Elton John als auch der musikalische Vordenker Zane Lowe haben sich für seine Karriereentwicklung eingesetzt. Neben drei ausverkauften Welttourneen teilte Ruel die Bühne mit Khalid und Shawn Mendes, spielte auf dem Camp Flog Gnaw Festival von Tyler, the Creator und veröffentlichte Kollaborationen mit Denzel Curry, JVKE und Omar Apollo.
 
In diesem Sommer wird Ruel sein lang erwartetes Debütalbum 4TH WALL auf die Bühnen des ganz Deutschlands bringen. Das Album, das von M-Phazes (Khalid, Noah Cyrus, Remi Wolf) produziert wurde, sollte ursprünglich in Richtung Pop/R&B gehen, doch die Pandemie wirkte als wichtiger persönlicher und beruflicher Katalysator für Ruel. Seine gereifte Identität bestärkte ihn in dem Entschluss, seine eigene kreative Richtung einzuschlagen und spielte eine wichtige Rolle bei der Erweiterung seines musikalischen Horizonts. Das Ergebnis ist ein ausgereifter Sound und eine gehobene Lyrik, die sich zwischen euphorischen und kontemplativen Pop-Gefilden bewegt. 

Jetzt, nach drei EPs (READY, FREE TIME und BRIGHT LIGHTS, RED EYES), ist die Zeit für 4TH WALL reif für einen neuen Höhenflug. Ruel ist bereit, seine Position als einer der aufregendsten Künstler der Welt neu zu beleben, wenn er im September auf den Bühnen des ganzen Landes für diese Shows für alle Altersgruppen auftritt. Da er bereits drei ausverkaufte Welttourneen hinter sich hat, sollten die Fans schnell zugreifen, wenn der Vorverkauf am Freitag, den 10. März, um 10 Uhr beginnt.


